
                                                   

 

Skolebestyrelsesmøde Hvidebækskolen 
BEMÆRK det ændrede tidspunkt 

 

Mødedato: 27.okt.2021 

Klokken 16.00 – 19.00 

MEDLEMMER: Janne Nielsen, Louise Brix Guldbrandsen, Ditte Andersen, Rikke Larsen, Christian 

Bechsgaard, Daniel Kim Køllgaard 

MEDARB.REP.: Bernadette Jedig, Camilla Drejsig  

SKOLELEDELSEN: Jimmy Sørensen, , Anette Aggergaard 

ELEVREPRÆSENTANTER: Formand:-      Næstformand: - 

FRAVÆRENDE: Ditte Andersen, Line Christiansen 

16.00-17.00 Ledelsesprofil for ny skoleleder  

• Møde med Michael Gravesen – Direktør for børn, skole og familieområdet 

17.00-17.15 Elevråd - Orientering og debat om elevrådets punkter: 

• Punkter fra elevrådet 

17.15–18.00 Beslutningspunkter 

• Godkendelse af referat fra sidste møde 

• Line har sendt ud ( ifølge JS ) Det ligger ikke under referater på skoleporten.  

• Sidste møde gik med skoleadskillelse -  

• Endelig beslutning om lejrskoler inkl. udmelding til forældre og lærer 

• Personalegruppen er blevet spurgt. Her er der opmærksomhed på hvilken årgange der 

kommer afsted. Fremadrettet blev det foreslået at det var 8. klasse, men at det, til 

skoleåret 22-23 sendte 9. klasse afsted da 8. klasse i indeværende år, ikke kom af-

sted. Skolebestyrelsen diskuterede ovenstående. Skolebestyrelsen var optaget af om 

mellemtrinnet kom afsted. Som udgangspunkt kommer de ikke afsted, før i udskoling.  

• Skolebestyrelsen var enige om, at det i skoleåret 22-23 er 9. klasserne der kommer 

afsted, og at det fremadrettet er 8. klasse der tager på lejrskole årligt.  

18.00-18.30 Orienteringspunkter 

• Budgetopfølgning og status på elevtal 

• JS orienterede (43 elever i IC – ca. 290) 

• TRIO er oprettet – JS orienterede om TRIOS funktion  

• JS gav en orientering om budget. Det udviser et overskud på 1,4 millioner kroner.  

- Årsagen til overskuddet handler til dels om at medarbejdere er blevet afskediget 

- Inklusionspuljen er ikke brugt (800.000) 

- Regnskabet er ikke blevet opdateret i forbindelse med diverse eksponeringer.  

• Orientering fra skoleledelse om fremdrift på handlingspunkter vedr. skærpet tilsyn 

- Skolen er stadig under skærpet tilsyn.  



- Skolebestyrelsen ville vide om man brugte eksterne fagfolk. Skolen bruger forvaltningens 

ressourcer og det er medarbejderrepræsentanternes opfattelse at der er et rigtig godt sam-

arbejde og at man er godt på vej.  

- SB spurgte ind til om STUK holder ”øje med”/ følger op på vores situation. Både medar-

bejderrepræsentanter og ledelse, har ikke set eller hørt noget fra STUK.  

- SB havde en dialog om at vi skal have en opmærksomhed på hvordan vi ”kommer ud af ” 

tilsyn.  

- Formanden ser frem til at kvalitetsrapporten kommer inden længe 

- Bestyrelsen ønsker at blive orienteret jævnligt og at data, når det kommer, bliver frem-

lagt for bestyrelsen.  

- Besøg fra BUVM 

- 5/11-2021, BUVM afholder et seminar i byen. 50 mennesker fra skole og daginstitutionen. 

Besøg på Hvidebækskolen  

- COVID-19 Orientering 

- Smitten stiger og vi skal være opmærksomme på at det kan ramme os 

JS skriver til forældre (bliv testet jævnligt og skriv når og hvis I bliver ramt.  

- Træk på gennemsnitlig undervisningstid.  

 - Hvidebækskolen 749,26 timer (årsnorm 1680 timer) 

- JS gav en kort orientering.  

• Bring your own device 

• Lars / JS laver et udkast til både model og pris. Beslutningspunkt til næste møde 

18.30-18.45 Debatpunkter 

• Skolevej – tilbagemelding fra Rambøll 

- Formanden gav en orientering omkringprojektet som Rambøll har udarbejdet. Projektet 

er ikke tilstrækkeligt og der er et helt område omkring Svallerup/Ugerløse og andre 

veje til skolen ikke er medtaget. 

- Rikke og Jane skriver brev til Michel Van de Linden og gør opmærksom på at der stadig 

er store udfordringer med trafiksikkerheden til og fra skole, og at der er behov for at 

udvide projektet. I forbindelse med lukning af Svallerup skole, lovede Borgmesteren at 

der ville komme en cykelsti langs hovvejen.  

• Parkering ved aflevering og afhentning af børn 

- SB foreslog at parkeringsplads bag lilleskolen blev gjort til personaleparkering 

- Standsning forbudt ved parkeringsplads ved skolegård. 

- Anette undersøger mulighederne med Teknisk Forvaltning 

• Lysforhold fra Hal til skolen –  

- SB ønsker at der sættes fokus på lys/snerydning og klipning af busk/hæk 

- JS undersøger om det er muligt at sætte lys/censor op på stien ”bag skolen”.  

- Christian undersøger mulighed for bedre belysning mellem hal og skole 

• SKB holdning til nødpasning med lang transporttid 

- SB tager punktet op, da der i nogle tilfælde, er meget lang køretid ift, at have flere 

børn.  

18.45-19.00 Eventuelt og kort orientering fra 

• Storteam v/Camilla Drejsig: - 
• Elevråd: - 
• SFO: -  
• Ledelsen: - 



• Skolebestyrelsen: -  
• Nyhedsbrev – (nyhedsvideo) 
• Klassearrangement (forældreråd) I forlængelse af en skoledag / arrangement.  
• Beslutningspunkt på kommende møde ”Bring Your Own device”  
• Kommissorium genopfriskes  (JS sender kommissoriet til SB)  
• Skolevej – Der er stadig et problem med at krydse vejen (fodgængerfelt/skolepatrulje.)  
• Mobilpolitik (smartwatches) . Udgangspunkt. De bliver ikke indsamlet, men hvis der er ele-

ver der ikke kan styre at have dem på, så vurdere vi sagen fra gang til gang.  
•  

Kommende skolebestyrelsesmøder:   

2021: 23.nov., 16.dec. 

2022: 24.jan., 1. marts, 30. marts, 5. maj, 7. juni.  

Alle ordinære møder er fra kl.17-19. 

 

 


